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Van de bestuurstafel 
 
En ineens valt de wereld stil. Duizenden mensen sterven door het 
coronavirus of zijn er heel ziek van. De gevolgen zien we rond ons 
heen.  De straten zijn leger en vliegtuigstrepen worden zeldzaam. 
Kinderen volgen vanaf een scherm onderwijs op afstand en veel 
volwassenen werken thuis. Veel mensen worden ontslagen, terwijl 
anderen vrezen voor hun baan. Ondernemers vragen zich bezorgd af 
of hun zaak straks nog zal bestaan. 
 
De crisis raakt in het bijzonder ook ons sociale verkeer. Een praatje 
maken doe je op straat alleen op afstand. Vanaf deze plaats een 
oproep om contact te houden met elkaar. Niet iedereen weet de weg 
in de digitale wereld. Maar die mensen kun je opbellen of een kaartje 
sturen. Of heel ouderwets een brief. Dat is echt een lichtstraaltje voor 
mensen voor wie de eenzaamheid nog zwaarder weegt dan  voor de 
coronacrisis. Denk hierbij ook aan mensen in verpleeghuizen en 
andere instellingen die zijn afgegrendeld voor bezoek van buitenaf. 
Het is hartverwarmend om te zien dat heel veel mensen met elkaar 
meeleven en allerlei initiatieven ondernemen om elkaar bij te staan. 
Zo heeft deze moeilijke periode ook nog een mooie kant!  
 
Verenigingsleven Het dorpshuis is gesloten en ons 
verenigingsleven kwam in één klap tot stilststand.  U leest er meer 
over verderop in deze krant. De aankondigingsborden bij de ingangen 
van het dorp laten zien dat er geen evenementen zijn. Wanneer het 
meezit wordt het openbare leven weer opgepakt vanaf juni. 
 
Jaarvergadering Ook onze jaarvergadering van 2 april viel in het 
water. Daar zullen we te zijner tijd een nieuwe datum voor vast 
moeten stellen, want zaken als de financiën en bestuursverkiezing 
moeten toch een keer worden behandeld. 
 
Dorpsmanager Te midden van de roerige gebeurtenissen ontvingen 
we het bericht dat dorpsmanager Esther Verhage weer terug gaat 
naar haar oude werkgever: de politie. Het bestuur zag uit naar een 
langere samenwerking met haar, maar heeft begrip voor de motieven 



die ze elders in dit blad uiteenzet. Hopelijk wordt er spoedig voorzien 
in haar opvolger, want een goede manager kan veel betekenen bij de 
contacten tussen dorp en gemeentebestuur. 
 
Slaapboom Kinderen van de groepen twee en drie van basisschool 
De Lonneboot, onze voorzitter Krina de Visser, onze eigen plaatselijke 
kweker Ben van de Waart en wethouder Carla Doorn vervulden op 
woensdag 4 maart ieder een eigen rol in de Leefkuil. Het ging om het 
planten van een Albizia julibrissin, oftewel een Perzische slaapboom. 
Het gemeentebestuur zegde ons vorig jaar een boom toe bij de 
viering van ons vijftigjarig bestaan. We konden kiezen uit diverse 
soorten en uiteindelijk werd het er dus één met een exotische naam. 
De boom tooit zich in de zomer, althans dat is beloofd, met prachtige 
roze bloemen. De vier vlakken rondom de boom zijn ingeplant met: 
Leucothoe Druifheide,  Berberis thun.Zuurbes , Eeuonymus Emeraldi 
Kardinaalsmuts, Cotoneaster Dwergmispel als afscheiding tussen de 
vakken Lampenpoersergras. 

         
De Wethouder en de Voorzitter   de Dorpsmanager onthuld samen met 
planten samen de boom    leerlingen Lonneboot het bord
  



 
 

 

 
Leerlingen 
van de 
Lonneboot 
gaan helpen 
met de 
beplanting 
 

 
 
 

Ook de directeur van de 
Lonneboot helpt een handje mee 



Trekdijk Wellicht heeft u  via de pers de ontwikkelingen gevolgd. 
Het afketsen van de komst van de marinierskazerne naar Vlissingen 
betekent dat er daar heel veel grond vrijkomt die geschikt is voor 
bedrijven.  
De gemeenteraad trapte in maart op de rem voor de Trekdijk- 
plannen en maakte de weg vrij voor het indienen van nieuwe 
alternatieven. De Werkgroep Trekdijk nam zich voor daar ook serieus 
op in te gaan. De coronacrisis bemoeilijkt dat. Elders in deze krant 
een verhaal van de Werkgroep Trekdijk.   
 

Afval Het bestuur is heel blij met de komst van een extra bak voor 
het inleveren van plastic afval en blik. Deze staat aan de Veerstraat, 
aan het eind van het voetpad naar de Roode Leeuw. Hopelijk helpt 
dit om de overlast rond de bak in de Kraayerthavenstraat in te 
dammen.  Het is daar een puinhoop. Dat geldt ook voor de bakken 
op het Kerkplein. Zowel daar als aan de Kraayerthavenstraat wordt 
zoveel gedumpt dat de toestand uit de hand is gelopen. Vogels 
maken de  zakken open en voor je het weet trek je ratten aan. Dit 
alles is een doorn in het oog voor omwonenden. Het bestuur is geen 
politiekorps, maar doet wel een klemmend beroep op ieders  
verantwoordelijkheid. Die bakken zijn geen vuilstort. Op verzoek van 
het bestuur heeft de wijkmanager actie ondernomen op de dag dat ik 
dit schrijf (7 april).  Dat was helaas niet afdoende. 
 

Voedselbos Bij het Voedselbos De Langhe Laere zijn banden lek 
gestoken en ruiten ingegooid. Dit vandalisme heeft niets uitstaande 
met de verveling die hier en daar toeslaat door de coronacrisis. De 
vernielingen zijn namelijk al eerder gepleegd. Het is voor zover 
bekend typisch kwajongenswerk, maar voor Wobby Langelaar en alle 
andere mensen die hier hun best doen voor de natuur is dit een hele 
nare zaak.      
 Voetpad Ik wil na deze droevige onderwerpen toch graag positief 
afsluiten. Intussen is namelijk het voetpad tussen Veerstraat en 
Weizichtweg aangepakt waardoor het iets beter is verhard. Optimaal 
is het niet geworden, maar alle beetjes helpen. 
 

Tenslotte: wees een beetje lief voor elkaar in deze turbulente tijd. 
WS  



Mededeling van Esther Verhage 
Beste allemaal, 
Het is een roerige tijd en niemand weet nog wanneer dit op zijn eind 
loopt. Het is allemaal enorm heftig wat er in de wereld gebeurd. 
Sinds 2 weken zijn we vanuit de gemeente thuis aan het werk en dat 
heeft mij aan het denken gezet. Al langer loop ik te wikken en te 
wegen of ik wel de goede keus heb gemaakt om weg te gaan bij de 
politie. Gisteren heb ik de knoop doorgehakt en heb ik mijn ontslag 
bij de gemeente  ingediend. Ik stop al per 15 april, want bij de politie 
hebben ze me op dit moment keihard nodig.  
Het werk als wijkmanager vind ik heel leuk, maar als ik het vergelijk 
met waar ik vandaan kom geeft het me op dit moment te weinig 
uitdaging. Ik had een hele drukke baan met een hoop 
verantwoordelijkheden waaronder personeelszorg, het AZC, verwarde 
personen, jeugd, woninginbraken en huiselijk geweld. Deze thema’s 
gaven mij het gevoel dat ik wat kon betekenen voor de maatschappij 
en gaven mij door keihard te werken ook de voldoening waar ik nu 
naar op zoek ben. Tuurlijk is het bij de politie ook geen rozengeur en 
maneschijn en zeker niet de komende 3 jaar waar er keihard gewerkt 
wordt om personeel op te leiden. 
Ondanks alles heb ik de afgelopen tijd toch veel geleerd, nieuwe 
indrukken op gedaan en veel mensen leren kennen. Ik heb gezien dat 
er ontzettend veel gedaan wordt in de wijken, tal van activiteiten, 
projecten en betrokkenheid van jullie allemaal. Dit zal ik wel gaan 
missen. Ik wil jullie hiervoor allemaal bedanken. Ik ben niet ver weg, 
want blijf op Walcheren werken en zal jullie zeker nog wel eens tegen 
komen of opzoeken. Daarbij wil ik jullie vragen om mij te mailen als 
er iets is wat ik voor jullie kan betekenen vanuit de politie, dat is 
altijd handig. Mijn mailadres bij de politie is esther.verhage@politie.nl 
Wanneer er een nieuwe wijkmanager komt is voor mij onbekend. Tot 
15 april ben ik er nog en na die tijd kunnen alle vragen via Ellen 
Scherpenisse, Klara Venema of Henk Huige lopen. 
 

Bedankt voor alles, let op elkaar en ik wens jullie allen een goede 
gezondheid. 
Met vriendelijke groet, Esther Verhage 
Dorps- en Wijkmanager Nieuw en Sint Joosland, Mortiere, Griffioen 
en Middelburg Zuid 



Huisartsenpraktijk J.C.Ponten 
 

Lieve mensen, 
Wat een andere tijd dan tijdens het verschijnen van de laatste 
dorpskrant in februari!. Voor u allen  en ook voor ons in de praktijk 
een bijna onwerkelijke periode. 
 

Ik wil graag beginnen met mijn zeer grote dank uit te spreken hoe u , 
zonder uitzondering, meewerkt om praktijk en apotheek zoveel 
mogelijk te laten functioneren. Met het dilemma moet ik de dokter 
wel of niet bellen wordt zeer gedisciplineerd omgegaan. 
 

In één woord ; GEWELDIG!! 
 

Misschien is het toch goed om nog eens duidelijk te zeggen dat de 
reguliere, noodzakelijke  zorg zoveel mogelijk doorgaat. We merken 
in de praktijk( hoor dat ook van collega’s)dat mensen soms niet 
durven te bellen omdat de dokters overbelast zouden zijn. Dit is 
geenszins het geval. Ons werk nu is compleet anders dan voor de 
Corona maar de “spoedjes”gaan gewoon door. Als u belt zullen onze 
doktersassistentes( werken allemaal ook op de HAP) natuurlijk eerst 
vragen of u luchtwegklachten heeft. Daarna zetten ze zo nodig uw 
naam in de artsenagenda en wordt u door ons teruggebeld. De 
telefonische spreekuren gaan in principe door als voorheen. 
 
Onze praktijkondersteuners, Lianne en Sabine, zijn  vorige week 
begonnen om te bellen met vele ouderen in de praktijk met een 
aantal vragen om erachter de komen hoe het met u gaat en of we 
iets voor u kunnen betekenen. 
 

U zult ook veelal als u de praktijk belt de vraag krijgen ( als dit nog 
niet vermeld staat) of u in avond-nacht-en weekenden akkoord gaat 
dat het ziekenhuis en de HAP via onze computer kunnen kijken naar 
uw ziektegeschiedenis en de medicijnen. In deze tijd soms van 
levensbelang! U vraag u dringend hier toestemming voor te geven. 



Apotheek 
 

Anneke doet, soms met hulp, haar uiterste best om in het dorp  zelf 
de medicatie thuis te bezorgen. Voor mensen uit Arnemuiden of 
andere plaatsen  wil ze graag dat u tussen half 11 en 11 belt om 
een tijd af te spreken om het uit het halletje( op de medicijn box) te 
halen. Ze plant het zo dat er telkens maar voor 1 patiënt iets staat. 
Houdt u zich dus vooral aan deze tijd. 
 

Als u herhalingen in de box doet, ziet u op de box een flesje alcohol 
70% staat en tissues. We vragen of u nadat u de herhalingen in de 
box heeft gedaan deze met een tissue en alcohol af wilt doen evenals 
de deurknoppen ( binnen -en buitenzijde) 
 

We hopen dat het u lukt om uw recepten zoveel mogelijk te herhalen 
via uw Zorg-online te herhalen. Na één telefoontje naar de 
assistentes kunnen we u koppelen . 
 

Misschien een beetje vreemd om nu al te melden maar er komt niet 
elke maand een dorpskrant dus we moeten nu al vooruit kijken naar 
de periode na de corona 
 
We zullen dan een geweldige inhaalslag moeten maken met controles 
en bloedprikken. We kijken daar nu al naar  en het is duidelijk dat dit 
de nodige tijd en energie zal kosten. Ook dan hopen we op uw 
begrip. 
 

Ik wens u het allerbeste toe en onze praktijk staat met alle 
medewerkers voor u klaar in deze moeilijke, onzekere tijd 
 

J.C.Ponten  
 

De Springplank 
Bent u in het bezit van een overbodige rolstoel? De soosvereniging 
"de Springplank" houdt zich aanbevolen. Bel eventueel 06 23516587, 
Izaäk de Rijke. 
 
 
 



 Nieuws uit de kerk 
De klok luidt op woensdagavonden als teken van hoop in een tijd 
waarin het coronavirus de samenleving verlamt. De deuren van de 
kerk zijn op zondag dicht sinds 15 maart. De kerkenraad besloot 
namelijk om alle diensten (ook de praise-samenkomsten)  af te 
gelasten vanwege de risico’s.   
 
Gelukkig is het niet helemaal stil. Dominee Pascal Handschin is te zien 
en te horen via youtube. Het gaat op om gebeden (woensdag) en 
korte diensten (zondag). Deze zijn te volgen via de site van de kerk. 
Wanneer je op Google de woorden ‘kerk’ en ‘Joosland’  intikt krijg je 
deze direct te zien. Adres: www.pknieuwensintjooslandritthem.nl/  
 

Ook de doordeweekse activiteiten zoals Kinderclub Happy Day, 
inloopmorgens, Gemeente-Groei-Groep, de maandagse 
kerkgebedsbijeenkomsten, de catechese en andere bijeenkomsten 
zijn geschrapt tot 1 juni. 
 

Vooral de zondagse kerkdiensten worden gemist, zo blijkt uit reacties. 
Dat geldt in het bijzonder voor Pasen (het feest van de Opstanding 
van Jezus) en voor Pinksteren (uitstorting van de Heilige Geest). Die 
feestelijke kerkdiensten konden zelfs tijdens de Tweede Wereldoorlog 
meestal wel doorgaan, dus het wil wat zeggen dat het nu niet zo is. 
 

Bij het tot stand komen van dit blad is het koffiedik kijken wanneer 
de deuren weer open gaan. Onder voorbehoud het rooster  tot en 
met begin juli :  N = Nieuwland R = Ritthem. Aanvang 10.00 uur. 7 
juni N Ds. Peter van Bruggen (Westkapelle); 14 juni R dhr. Sander 
Janse; 21 juni N Commissie Bijzondere diensten; 28 juni R. Ds 
Jacolien de Lange (Kamperland) 5 juli N Ds. Pascal Handschin.  
 

WS 
 
Bingo en 3D kaarten maken 
Deze middagen van april en mei gaan niet door, we hopen in sept 
weer te kunnen starten, waarbij we aan de 1e bingomiddag een extra 
tintje geven. 
Groet Lenie Krina en Marijke 



Nieuws van de werkgroep Trekdijk 
5 maart jl. was de gemeenteraad opnieuw aan zet. Omdat het 
adviesscenario duurder uitviel dan het oorspronkelijke plan uit 2018, 
moest worden ingestemd met een herzien kosten-/batenoverzicht, 
ofwel exploitatieopzet. Ook het resultaat van enkele in november 
afgesproken onderzoeken zouden daarbij worden meegenomen.  
Om de volgende redenen was er alle aanleiding om een besluit uit te 
stellen. 
• Een deel van de raad vond de onderzoeken niet onafhankelijk en 
wel erg summier gedaan.  
• Inmiddels was de Marinierskazerne in Vlissingen definitief van de 
baan. 
• Er was verschil van mening met het college of een onderzoeks-
rapport over de behoefte aan nieuw bedrijventerrein de noodzaak 
van de Trekdijk nog wel aantoonde.  
 
Werkgroep kan toch advies uitbrengen 
Een raadsmeerderheid besloot daarom de instemming met de 
exploitatieopzet uit te stellen tot eind mei. Door een motie van de 
LPM kan de werkgroep alsnog met adviezen komen hoe het 
adviesscenario te verbeteren. Aanvankelijk kregen we van het college 
tijd tot 29 maart. Gezien deze krappe termijn, werden meteen 
afspraken gemaakt met marktpartijen, die eerder interesse hadden 
getoond in nieuwbouwplannen. Zowel voor nieuwbouw van 
starterswoningen, als woningen voor senioren, zelfs ook 
zorgwoningen 
 
Coronacrisis maakt onderzoek en draagvlakpeiling 
onmogelijk 
Omdat het kabinet half maart besloot tot drastische beperkingen 
i.v.m. het coronavirus konden de afspraken niet doorgaan. Ook een 
representatieve peiling bij de inwoners zou voor 29 maart nooit 
lukken. Op het moment van dit schrijven heeft het college de termijn 
verlengd tot 1 juli. Of dat genoeg is hangt uiteraard af van het 
verloop van de crisis af. Over de peiling onder de inwoners wordt in 
een apart artikel dieper ingegaan. 
 



Is Trekdijk nog wel nodig? 
Naast het definitief afblazen van de Marinierskazerne, kreeg ook 
Nederland te maken met het coronavirus. Dit brengt niet alleen veel 
leed bij de getroffen gezinnen. De wereldwijde maatregelen, om de 
verspreiding van het virus tegen te gaan, leiden ook tot een 
economische crisis. Het is nog onduidelijk hoeveel bedrijven en hun 
medewerkers dit treft. We hopen dat het lukt om het virus snel en 
afdoende te bestrijden en dat de economische schade beperkt blijft. 
Maar het heeft ongetwijfeld gevolgen voor de behoefte aan nieuw 
bedrijventerrein. 
  
We wensen ieder veel sterke en gezondheid toe. En houd het 
coronavirus buiten de deur! 
 
Hans van Hal 
Werkgroep Trekdijk 
Voor meer informatie, zie https://www.trekdijk.nl/dossier.html 
 
Beste inwoners van Nieuw en St. Joosland, 
Elders in deze dorpskrant leest u over de ontwikkelingen rond de 
Trekdijk op politiek terrein. Dit heeft ook binnen de werkgroep 
Trekdijk vragen opgeroepen. De belangrijkste vraag was daarbij hoe 
nu verder en hoe communiceren we dit met de inwoners van ons 
dorp? 
Het is voor de werkgroep van belang te weten of er voldoende 
draagvlak bij de bewoners bestaat om op de ingeslagen weg verder 
te gaan.  En daarbij de eerder aangedragen mogelijkheden verder 
inzichtelijk te maken. 
Het uitgangspunt blijft daarbij het “versterken van het leefklimaat in 
het dorp”. Er is al genoeg teloor gegaan, denk aan de RABO Bank, 
garage Joosse, de Roode Leeuw en zo voort. En wat staat ons nog 
meer te wachten? Belangrijk om te beseffen dat elke beslissing 
gevolgen heeft voor iedere inwoner.  Maar dat het er om gaat hoe 
het gemeenschappelijk belang het best tot uiting komt in de 
leefbaarheid in het dorp. Vanuit de bewoners hebben we tot nu toe 
ongeveer 40 alternatieven mogen ontvangen. Elk met specifieke 
voordelen maar zeker ook met nadelen, laat dat helder zijn. Vanuit de 

https://www.trekdijk.nl/dossier.html


politiek hebben we de vraag gekregen om twee alternatieven verder 
te onderbouwen en aan het college aan te bieden.  
De werkgroep/ dorpsvereniging wil graag verder, maar niet alvorens 
de inwoners gevraagd te hebben of ze achter de beoogde 
alternatieven staan. De werkgroep ziet de Trekdijk als een 
mogelijkheid om op midden-  en langere termijn de leefbaarheid van 
het dorp en de directe omgeving te verbeteren. Invulling van de 
plannen hebben invloed op woningbouw, zorg en milieu. En natuurlijk 
beperkingen van hinderlijke bedrijvigheid op de Trekdijk. Om de 
leefbaarheid van ons dorp ook voor de toekomst te waarborgen wil 
de werkgroep door raadpleging van de inwoners een visie en plan 
voor de toekomst maken wat niet alleen nu, maar ook voor de 
komende 10 tot 20 jaar kan dienen als actieplan naar gemeente en 
politiek. 
Wij, de werkgroep samen met de dorpsvereniging roepen u dan ook 
op om na te denken over wat belangrijk is voor het versterken van de 
leefbaarheid in en nabij het dorp.   
Denk daarbij ook aan ouder  
worden en de  toekomstige  
generaties. Wij willen alle  
inwoners oproepen om hun 
medewerking te verlenen  
aan een objectief onderzoek  
inzake de invulling van de  
Trekdijk.  
Of dat middels een enquête   advertentie van Gurp 
zal gebeuren of direct in  
een overleg hoort u van  
ons op een later tijdstip. 
Bij voorbaat onze  
hartelijke dank voor  
uw medewerking. 
 
Namens werkgroep Trekdijk, 
Harrie Kokx en John de Rijke 
Dorpsvereniging 
Krina de Visser 



 
Jeugdactiviteiten Nieuwland 
 
Lampionnenoptocht 
Na een hele week regen was er een droog 
moment op vrijdagavond 6 maart! Om 19.00 
uur verzamelde iedereen zich op het 

peuter/kleuterplein. Toen muziekvereniging Onda begon te spelen 
liepen we in een verlichte stoet door het dorp. Na de optocht door 
het dorp is er lekkere warme chocolademelk en een koekje. Net als 
we alles hebben opgeruimd begint het weer te regenen. 
 

 
 



Als er weer groepen mensen bij elkaar mogen komen zullen we weer 
na gaan denken over leuke activiteiten. We hadden een 
speeltuinfeest in mei op het programma staan of dit nu later in het 
jaar nog doorgaat weten we nog niet.  
 
Er zijn 2 enthousiaste dames erbij gekomen om ons te helpen leuke 
dingen te organiseren: Nicolien en Nienke, welkom!  
 
Meer informatie over de activiteiten kun je vinden op onze 
Facebookpagina en op de flyers die we in het dorp ophangen. 
 
Jacqueline, Patricia, Kim, Nicolien, Nienke en Michelle 
 
Oude Metalen 
Het coronavirus treft ook de handel in oude metalen, want de prijzen 
hebben een vrije val gemaakt en zijn met meer dan 50% gedaald 
helaas. Doordat diverse landen in de wereld wegens het virus op slot 
zitten is de handel hierin bijna stil gevallen.  
Veel mensen die nu thuis zitten dachten ‘nu heb ik eindelijk eens tijd 
hebben om op te ruimen’, Dat hebben we ook gemerkt, want de 
laatste weken komt er heel wat binnen. Dan is die lage prijs natuurlijk 
vervelend maar daar valt nu eenmaal niets aan te veranderen. We 
wachten maar op betere tijden. Hoewel dat nog wel eens even kan 
duren, blijven we toch doorgaan met verzamelen en wegbrengen. 
 

U kunt dus nog steeds inleveren op Korteweg 4 
Graag achterom via de Molendijk  
 

Ko en Krina de Visser  
 
Boeken in de Springplank 
Voor de mensen die graag lezen en misschien om leesvoer verlegen 
zitten doordat de bibliotheken gesloten zijn het volgende: In de 
Springplank (die ook dicht is) zijn een aantal boeken voorradig die 
uitleenbaar zijn. Als u interesse heeft, neem dan even contact op 
met: Krina de Visser tel 0118602255 om een afspraak te maken. U 
kunt ze dan zelf uitzoeken. 
Krina de Visser 



 
Oranjevereniging Nieuw- en Sint Joosland 
 
Jaarvergadering 
We begonnen dit jaar met de ledenvergadering op 6 
januari. Angelique van den Berg hebben we mogen 
verwelkomen als nieuw lid. Angelique, welkom!  

Als iemand de stukken wil lezen of doornemen, deze zijn op aanvraag 
te verkrijgen via één van de bestuursleden. 
 
Springkussen disco 
Zaterdag 1 februari stond het Durpsuus weer op z’n kop! Ongeveer 
80 kinderen stonden te dansen en te springen.  
Als alles weer in rustiger vaarwater is gekomen zullen we 
waarschijnlijk dit najaar weer een jeugddisco organiseren. 

 



Koningsdag 
Alle voorbereidingen waren al in volle gang, maar zullen we volgend 
jaar ten uitvoer brengen.  
Er zijn al een heleboel leden die hun contributie al betaald hebben, 
dank daarvoor! Alle leden die betaald hebben, hoeven volgend jaar 
geen contributie te betalen. 
De sponsoren zullen we persoonlijk benaderen. 
 
BBQ en pubquiz 
Als alles na 1 juni doorgang mag vinden is er op zaterdag 27 juni een 
BBQ en pubquiz in de Merelhoeve. We zullen tegen die tijd meer 
informatie geven via onze website, Facebook en via een flyer (die 
huis-aan-huis bezorgd wordt als het doorgaat). 
 
Zeeuwse Sien 
In theater De Wegwijzer komt op 
zaterdagavond 31 oktober speciaal voor 
de Oranjevereniging Zeeuwse Sien een 
optreden verzorgen. Leden betalen: € 
10,00, niet leden: € 12,50. 
Kaarten zijn te reserveren via: 
info@oranjebovenal.nl  
 

Wie is Zeeuwse Sien? 
Sien is Sien. Onvervalst Zeeuwse en 
recht voor zijn raap.  Ongeremd maakt 
ze u deelgenoot van haar dagelijkse 
belevenissen. Of het nu over haar 2 
vrijgezelle  broers gaat, haar huishoudentje of over het jaarlijkse 
busreisje van de bank.  
"Das gezellig zeg. Leuk dak je ier zie. Kunne me wì is lekker bie 
proate". 
 
Meer informatie kun je vinden op:  
https://www.marijkevanpeene.nl/zeeuwse-sien 
Met vriendelijke groet, 
Bestuur Oranjevereniging 

https://www.marijkevanpeene.nl/zeeuwse-sien


WABP (WhatsApp Buurt Preventie  
We willen nogmaals kort uitleggen, wat WABP inhoudt, en wat 
hiervan het belang is in ons dorp.  
 

Een WABP-groep is een groep in de chat WhatsApp, waar 
buurtbewoners elkaar kunnen attenderen op verdachte en 
alarmerende situaties in de buurt.  
U belt allereerst de politie, als u iets verdachts opmerkt.  
De politie komt liever voor niets om een inbraak o.i.d. te voorkomen.  
 

Buurtbewoners die lid zijn van deze groep kunnen elkaar snel op de 
hoogte kunnen brengen van alarmerende situaties zoals een inbraak 
of een verdacht persoon in de buurt. Op deze manier kunnen buren 
met elkaar op een laagdrempelige manier hun buurt veiliger krijgen 
en houden en kan de politie sneller ter plaatse zijn. De personen die 
in de WABP zitten zijn dus de oren en ogen van de politie.  
 

Hoe meer mensen er in de WABP zitten, hoe veiliger dat dus is, dat 
zult u wel begrijpen. Op dit moment hebben wij 28 deelnemers in de 
WABP groep. Dit is fijn, maar meer mensen is altijd beter! Dat zult u 
wel begrijpen.  
 

Bij  30 deelnemers of meer in de WABP groep plaatst de gemeente 
WABP-borden in ons dorp, met de tekst ATTENTIE, WABP 
BUURTPREVENTIE  dit is dus nu nog niet het geval.  
 

Wij, Wilco en Janet van der Weele  uit Zeeburgstraat 15  zijn de 
oprichters van de WABP in ons dorp, dit zal u inmiddels al wel bekend 
zijn,  
 

U kunt u zelf aanmelden via deze telefoonnummers: Wilco: 
0623582800, Janet: 0625362150, dit kan heel makkelijk, door een 
WhattsApp naar 1 van deze nummers te sturen, met als tekst uw 
naam (dit is handig voor ons om uw nummer op te slaan)  en dat u in 
de WABP wil deelnemen.  
 

We hopen dat u het belang er van in ziet en in de WABP wil komen.  
 

Groeten,  Wilco en Janet van der Weele  



Verras je mantelzorger! 
Verlenging aanvraagperiode mantelzorgwaardering 
 

Manteling heeft de periode om de mantelzorgwaardering aan te 
vragen verlengd tot en met 31 mei 2020. Inwoners van Walcheren 
die mantelzorg ontvangen, kunnen de aanvraag doen via de website 
www.mantelingwalcheren.nl Ook kun je bellen naar Manteling; 0118 
553530. Een medewerker van Manteling vult dan samen met jou het 
formulier in. De verlenging is een gevolg van de corona maatregelen.   
 

‘We merken dat mensen vanwege de corona epidemie op dit moment 
wel wat anders aan hun hoofd hebben dan het aanvragen van de 
mantelzorg waardering’; aldus Mira Weber, directeur van Manteling. 
‘Vaak kregen ze hulp van anderen bij het invullen, maar die komen 
nu niet meer op bezoek. Het zou jammer zijn dat ze door alle 
commotie over het corona virus vergeten de aanvraag te doen, of er 
momenteel niet toe in staat zijn. We willen zorgvragers daarom 
tegemoet komen door de periode van het aanvragen te verlengen tot 
en met 31 mei a.s. De betaling van de waardering zal dan half juli 
plaatsvinden’  
 

Wanneer je langer dan 3 maanden en meer dan 8 uur per week 
gemiddeld mantelzorg krijgt kun je de waardering aanvragen. Je mag 
de hulp van al je mantelzorgers bij elkaar optellen. Ook kinderen  
vanaf 4 jaar met een (psychische) of lichamelijke beperking of 
chronische ziekte, of hulpvragers die in een verpleeghuis zijn 
opgenomen kunnen de waardering aanvragen. Als je niet in staat 
bent zelf de aanvraag te doen, dan mag de mantelzorger dit voor je 
doen. Na 4 weken krijgt de hulpvrager bericht of de aanvraag 
gehonoreerd wordt. Het bedrag ( €100, voor de gemeente 
Middelburg en Veere en €75 voor gemeente Vlissingen) wordt gestort 
op de rekening van de hulpvrager. Die kan het verdelen over één of 
meerdere van zijn of haar mantelzorgers. De drie gemeentes op 
Walcheren willen met de waardering mantelzorgers  bedanken voor 
hun inzet. Vergeet dus niet de waardering aan te vragen! 
 
Voorlopige data  kopie dorpskrant 

Krant  3 maandag 8 juni Krant 4 maandag 31 aug 
Krant 5 maandag 26 okt 



VRIJWILLIGE INZET EN HET CORONA VIRUS 

Samen zorgen voor meer persoonlijk contact #Coronahulp 

Wat vinden we het hartverwarmend om te horen dat zoveel mensen iemand 
hebben die voor hen klaarstaat. Hulp van familie, vrienden, buren en 

bekenden, maar soms ook uit onverwachte hoek.   
Wil je op de hoogte blijven van het nieuws rondom vrijwillige inzet in deze 

tijd van het Corona virus of wil je weten hoe je kunt helpen? Hieronder vind 
je een overzicht. 

Via ons liveblog: welzijnmiddelburg.nl/actueel/liveblog-corona-vrijwilligeinzet 

houden we je op de hoogte van ontwikkelingen, effecten en nieuws rondom 
het Corona virus en vrijwillige inzet. 

Wil je helpen? Op welzijnmiddelburg.nl/ actueel/corona-vrijwillige-inzethulp-

gevraagd vind je een overzicht van de dingen die je kunt doen. 

Met de actie “Heel Middelburg belt” koppelen we bel-vrijwilligers aan 

mensen die graag regelmatig gebeld worden. Een persoonlijk 
telefoongesprek kan voor veel mensen heel fijn zijn in deze periode. Het 

aanbod is op dit moment groter dan de vraag. Ben je of ken je iemand die 

graag gebeld wil worden? Laat het ons weten. 
Ben je op één van de onderstaande locaties om een boodschap te doen of te 

tanken? Neem daar dan een gratis ansichtkaart mee met “Een warm dank je 
wel” erop. Dit kaartje kun je in de bus doen bij of opsturen naar degene die 

voor jou klaarstaat in deze onzekere tijd. Ben je zelf juist op pad om een 

ander te helpen, voel je dan vrij om een kaartje voor jezelf mee te nemen, 
met heel veel dank namens ons. 
Primera Burger, De Drvkkery, Kaasboerderij Schellach, Landwinkel  

Weststrate, Jumbo Johan van Reigersbergstraat, Jumbo Dauwendaele, 

Albert Heijn Pottenbakkerssingel , Albert Heijn Veerse Poort, Jumbo Van 
Overveld Arnemuiden, Shell tankstation A58 Rijksweg. 

Wij zijn er voor jullie! 

Rianne, Eline, Sacha en Janneke 

Vrijwilligerssteunpunt Samen Vrijwillig Welzijn 
Middelburg 
vrijwilliger@welzijnmiddelburg.nl   

06 – 47 303 950 

 
 
 



Beste dorpskrant lezers, 
 

Door de uitbraak van het coronavirus heeft de overheid onder meer 
moeten besluiten om alle 'samenkomsten' tot 1 juni te verbieden. Dat 
betekent uiteraard dat ook alle voorstellingen in Theater De 
Wegwijzer zijn afgelast. En ook onze foodtrucks gaan voorlopig niet 
op pad. We gaan wél door met onze afhaalmaaltijden. Hierbij geven 
we u een korte update van de stand van zaken. 
 

Voorstellingen & foodtrucks 
Om het coronavirus in te dammen heeft de overheid drastische 
maatregelen moeten nemen. Die betekenen dat de voorstellingen die 
in De Wegwijzer gepland stonden in maart en april zijn geannuleerd. 
We kijken of we alternatieve data kunnen vinden voor deze 
voorstellingen, maar dat is uiteraard afhankelijk van de 
ontwikkelingen. Als u al kaarten had besteld, dan blijven die geldig 
voor een voorstelling op een nieuwe datum. Wilt u niet op 
een nieuwe datum wachten, dan retourneren we het betaalde 
bedrag. 
 

Ondertussen proberen allerlei artiesten, cabaretiers en 
theatergroepen wel enig cultureel licht te brengen in deze sombere 
tijden. Op internet zijn heel veel voorstellingen en 
'huiskamerconcerten' te vinden. Zo houdt het theater in Tilburg een 
lijstje bij van online voorstellingen en organiseerde NPO Radio 2 
een online muziekfestival. Ook Ray Cooper, die oorspronkelijk 23 april 
in De Wegwijzer zou optreden, laat weten dat hij op 1 
april aanstaande een eerder opgenomen concert uitzendt via zijn 
website. 
 

Onze foodtruck AlohaGaudi reist het hele jaar mee met foodfestival 
Toost, dat plaatsen door het hele land aandoet. Ook deze festivals 
zijn tot 1 juni afgelast. Daarnaast staan we natuurlijk op de Culi 
Karavaan in Middelburg. Hoe het zal gaan met de festivals na 1 juni is 
op dit moment nog onduidelijk. We houden u op de hoogte! 
 
Met hartelijke groet, 
Trudi en Arnout 


